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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2022/23:16 Elprisernas konsekvenser för idrotten och kulturen

De skenande elpriserna är ett hårt slag för många konsumenter men de slår även 
brutalt mot kulturen och idrotten hemma i Värmland. Nyligen hade jag en träff 
med Färjestad BK:s vd Stefan Larsson som vittnade om den allt dyrare elnotan. 
I runda slängar handlar det om 3 miljoner kronor under säsongen, men han 
befarar att kostnaderna kommer att stiga ytterligare. 

Han ger en dyster bild av hur stora elberoende idrottsklubbar drabbas. Men 
även mindre klubbar med betydligt mindre ekonomiska förutsättningar kommer 
att få stora svårigheter att klara av de ökande kostnaderna för el utan att minska 
de totala kostnaderna.

Föreningar som bedriver elintensiv verksamhet kan komma att behöva minska 
sina personalkostnader drastiskt eller i värsta fall lägga ned.

Det behövs en förutsägbarhet för både konsumenter och företagare att förhålla 
sig till när elpriserna nu hastigt ökar. 

I valrörelsen utlovade de högerkonservativa partierna att snabbt införa ett 
högkostnadsskydd för höga elpriser från den 1 november. Detta ser nu inte ut 
att bli verklighet, vilket påverkar idrotten och kulturen i Värmland mycket 
negativt.

Jag vill ställa följande fråga till energi- och näringsminister Ebba Busch:

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att införa det utlovade 
högkostnadsskyddet?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-10-27
Besvaras senast
2022-11-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


